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W odpowiedzi na interpelację Pani Radnej z dnia 25 kwietnia 2019r. w sprawie
rozważenia  możliwości  wykonania  kwietnych  napisów  przy  drogach  wjazdowych  do
Kalisza,  chciałbym przede wszystkim  podzielić  Pani  troskę o wygląd naszego miasta,
entuzjazm  oraz  przedstawioną  inicjatywę  wykonania  rabat  kwiatowych  w  formie
witających napisów na wjazdach do miasta Kalisza. Uważam, że uzyskany efekt byłby
przepiękny,  ale  niestety  również  bardzo  kosztowny,  przede  wszystkim ze  względu  na
prace przygotowujące teren do nasadzeń oraz zabiegi pielęgnacyjne jakimi należy objąć
roślinność w celu utrzymania efektów wizualnych w sezonach od wiosny aż do jesieni.

W budżecie bieżącego roku nie zostały zaplanowane środki finansowe na tego typu
nasadzenia.  W przyszłości,  jeśli  tylko  finanse  na  to  pozwolą,  inicjatywa Pani  Radnej
zostanie  poddana  analizie  i  konsultacjom,  tak  aby  wybrać  odpowiednie  miejsce  oraz
rodzaj i odpowiednie gatunki roślin.

Podsumowując,  zapewniam  Panią  Radną  o  moim  wielkim  zaangażowaniu
w sprawy tworzenia nowych miejsc do nasadzeń zieleni w naszym mieście. Będę się też
starał zabiegać o wygospodarowanie środków na ten cel. 




